

E-09-07, Plaza Mont Kiara, 2 Jalan Kiara, Mont Kiara, 50480 KL

- **3 03-6201 6888**
- O 019-283 2929
- www.helloholidays.com.my
- a sales@helloholidays.com.my @ facebook.com/helloholidays

9 天 6 晚 日本深度之旅 - 立山雪壁+赏花物语 京都 / 高山 / 合掌村 / 金泽/ 草津温泉. 汤田旧街 / 东京

吉隆坡 / 大阪 (关西机场) 第1天

MH 52 (2210/0540+1)

(8:00pm) 请准时前往吉隆坡国际机场离境大厅集合,并由公司专职人员协助办理登机手续后,乘搭飞机飞往日本[大阪]

第2天 (0540 am) 抵达大阪~ 京都. 伏见稲荷大社~ 高山

京都. 伏见稲荷大社

是在公元 8 世纪,致力于大米和酒的神由畑家庭。随着农业的作用减弱,神被纳入,以确 保繁荣商业。如今,靖国神社是日本最流行的之一,是头神社约 40,000 稻荷神社分散在全 国的长度和广度。



高山. 樱山八幡宫. 屋台会馆 (Takayama Yatai Kaikan) 樱山 八幡宫内的屋台会馆,保存着秋季高山祭巡游时使用的11 台神轿彩车(屋台)。这里每年举办三次神轿彩车展示活动 (3月、7月、11月),每次轮流展出其中的4台。

// 午餐: 日式和风料理

晚餐:酒店内日式会席料理

酒店: 髙山. Hida Plaza Hotel (温泉)

高山~白川乡合掌村~金泽 第3天



高山阵屋

这是江户时代的代官所,过去曾在日本国内有 60 处以上,可是现存只有高山一处了。在江 户时代进行统治管理的地方。在这之中有官员的府邸以及包括收纳税收的仓库,总称为阵 屋。管理裁判所和纳税的政府部门。由于可以从资源丰富的山林中出产资源(木材)和地 下资源中获取矿材(金银铜铅),所以高山是江户幕府直接管辖的地区,成为了幕府的经 济基础。



高山古街: 上三之町

自古就是庶民的居住买卖之所,以商人汇聚之街繁盛至今。远在 300 多年以前,大名及郡 代、代官等在此设立馆邸—阵屋。被指定为完好保存了日本重要的传统建筑群的代表性地 域, 所用的木材据说是以古有不可采伐之说的桧树杉树等 5 种高级树木, 为掩盖其宅邸的奢 华,以防止官府发现后予以破坏,只好用柿子汁及烟灰涂抹,遂成一片灰黑。以酒窖、家 庭咖啡为代表的饮食店、工艺品店铺等多数使用古已有之的老式建筑。



白川乡合掌村

在 1995 年列为世界遗产, 白川乡著名的传统合掌农舍, 其 中一些更超过 250 年。合掌顾名思义是佛教僧侣双手压在一 起祈祷。这建筑风格发展了多代,其设计是能够承受在冬季 下的大雪。屋顶没有使用钉,大阁楼空间用于培养蚕虫。

(赏花季节:4月中旬)

金泽, 东茶屋街



金泽兼六园(赏花季节:4月中旬)

称为日本三个最美丽的风景花园之一。有各种池塘,溪流, 瀑布,小桥,茶座,树木,石头和鲜花。兼六园的字面意思 是"兼顾六原素的公园",指的是宽敞,僻静,矫揉造作,古 色古乡,丰富水原和广泛视野,而据中国景观理论是这六个 基本因素,构成了一个完美的花园。

// 午餐: 日式和风料理

晚餐: 日式烧肉寿司吃到饱

酒店:金泽. My Stays Castle 饭店 或同级

金泽. 近江町市场



立山黑部阿尔卑斯山脉路线

是穿越日本北方阿尔卑斯的一条壮观的旅游路线,可以很容易地使用各种交通工具来旅行,**包括缆车、电车和索道**。立山黑部阿尔卑斯山脉路线于 1971 年建成,连接富山县的富山市和长野县的大町镇。立山站和扇沢站之间的路段不对私人车辆开放。该路线 4 月中旬到 11 月开放。

雪壁绝景旅游路线 (大约 4 月 20 日~5 月 30 日):

1. 立山车站→美女平 :【登山铁道缆车】 (1.7km - 7 分钟 - 海拔 977m) 2. 美女平→弥陀原→天狗平→室堂:【高原巴士】 (23km - 50 分钟 -海拔 2450m) (3.7km - 10 分钟 - 海拔 2316m) 3. 室堂→立山主峰→大观峰 :【无轨道隧道电车】 4. 大观峰→黑部平 :【空中缆车】 (1.7km - 7 分钟 - 海拔 1828m) :【地下铁道缆车】 5. 黑部平→黑部湖 (0.8km - 5 分钟 - 海拔 1455m) :【徒步走过水坝上方】(0.8km - 15 分钟 - 海拔 1470m) 6. 黑部湖→黑部水坝

7. 黑部水坝→扇泽 :【无轨道电车】 (6.1km - 16 分钟 - 海拔 1433m)

酒店: 信州 Shinshu. Matsushiro Royal hotel (温泉)或同级

午餐: 日式和风料理

第5天 松代城迹公园 赏樱花~善光寺~草津温泉. 汤田旧街

松代城迹公园

松代城是日本长野县长野市松代町松代的城郭。又有海津城之称。形式上像轮郭式平城。日本国内指定史迹。

晚餐: 饭店内自助餐 或 会席料理

(赏花季节:4月中旬)



善光寺

作为长野市门面的「<mark>善光寺</mark>」,据说这是「不管再远也要去参拜过一次的寺庙」唷!这里有许多具有特色的小商店,就像在逛老街,在这一带许多建筑都保留了过去的容貌。

(赏花季节:4月中旬)

★【日本三大名汤之一: 草津汤田旧街】自然涌泉量为日本第一,泉质为全国屈指可数的强酸性、拥有优越的杀菌力,更是「日本温泉百选」的十年霸第一名;在日本战国时代,据闻很多受伤的武士前往这里泡汤疗伤,因其疗效而广泛流传;「汤畑」是这里的象征地标,每分钟大约有 4000 公升温泉冒着热气从里面喷涌而出

早餐: 酒店 // 午餐: 日式和风料理 // 晚餐: 饭店内自助餐 或 会席料理

酒店: 草津. 高松 Takamatsu Hotel (温泉饭店) 或同级



伊香保温泉古街 · 伊香保神社-古街,共有 365 个石段,据 说攀登上石段,可以增加金运呢!已有 400 年历史的伊香保 御关所到伊香保神社之间的约 300 米长的石台阶,在石台阶两侧,旅馆、纪念品店鳞次栉比,途中有 4 处观景处,透过玻璃可看到流入各旅馆的温泉泉流。



水泽观音寺

约 1300 年前创建的历史悠久的寺院。是伊香保的标志性景观,有许多游客远道来访,门前的名产水泽乌龙面街很是热闹。水泽乌龙面被称为日本三大乌龙面之一,韧性强且具有透明感。



高崎箕乡芝樱公园-占地 2.9 公顷,约有 26 万株芝樱,每年举行的箕乡芝樱祭,以【织女遗忘的粉红色天衣】为主题,以芝樱丘陵为中心,红、白、粉色的芝樱呈现带子、波浪、旋涡等图案,形成一幅独特的风景。

(赏花季节:4月下旬~5月上旬)

早餐:酒店

// 午餐: 日式 和风料理 (乌龙面) // 晚餐: 当地特色料理

酒店:高琦 Takasaki. Hotel Metropolitan Takasaki 或同级

第7天 高崎~足利市紫藤花公园~日立海滨公园~东京



足利市. 紫藤花公园

这里有 350 多株紫藤花争奇斗艳,约 1000 平方米的花架上盛开着树龄 150 年的大藤,还有白藤和黄花藤组成的花隧道。紫藤花开放的顺序是淡红色,紫色、白色、黄色。这梦幻般的景色入选日本唯一一个"2014 年世界 10 大梦幻旅游景点"

(赏花季节:四月中旬~五月中旬)



日立海滨公园 -- 粉蝶花

四周开门**粉蝶花**,小巧可爱,模样讨喜的粉蝶花占领见晴山岗。花海、天空与大海,连成一片湛蓝的梦幻世界,要你体验绝对不真实的美丽。

(赏花季节:四月中旬~五月上旬)

早餐: 酒店

// 午餐: 日式 和风料理

// 晚餐: 日式居酒屋风味餐+饮料,酒 - 吃到饱

酒店:幕张 Makuhari. Hotel Springs 或同级

第 8 天 幕张 Mitsui Outlet ~ 龟户天神社~东京逛街~送往机场 MH 71 (2230/0455+1)



龟户天神社-赏紫藤花

有「东京第一赏藤胜地」之美称。自 4 月下旬开始,紫藤花将会一同盛开,一串串淡紫色的娇美花穗从紫藤棚架垂下,随风摇曳的姿态煞是漂亮。在紫藤棚架下躺着一弯心字池,池水静静地如一面镜子。紫色的花朵倒映在池水中,这样的美景只有在这里才得以见到。

(赏花季节:4月20~五月上旬)

东京逛街:银座或新宿,幕张 Mitsui Outlet

早餐: 酒店 // 午餐: 一兰拉面 +温泉蛋 // 晚餐: 自理

第9天 (0455am) 抵达吉隆坡

Malaysia Airline: (Snow Wall + Flower Festival)

Tour Fare (Twin Share): (Included Air ticket & airport tax, tips, Travel Insurance)

RM 10088 / person (early bird promo price)
Departure Date: 17, 19, 20, 21 APR 2024

★Child with bed: less RM 500 / child without bed: less RM 1000

★Hello's Tour Leader (English / Mandarin / Malay speaking) + local guide (Mandarin speaking)

** 请注意:住宿酒店, 午晚餐及旅游景点若遇特殊情况不可抗拒之因素,本公司保有变更之权利与义务!** ** Terms & Conditions Apply **

【参考酒店如下】

★ 高山 . Hida Plaza Hotel (温泉) / Takayama . Hida Plaza Hotel (Hot Spring)



★ 金泽. My Stays Castle 饭店 / Kanazawa My Stays Castle Hotel



★信州 Shinshu. Matsushiro Royal Hotel (Hot Spring)



★ 草津 Kusatsu. 高松 Takamatsu Hotel (温泉饭店)



★高琦 Takasaki. Hotel Metropolitan Takasaki



★ 幕張 Makuhari. Hotel Springs Makuhari







E-09-07, Plaza Mont Kiara, 2 Jalan Kiara, Mont Kiara, 50480 KL

- **3** 03-6201 6888
- **©** 019-283 2929
- www.helloholidays.com.my
- sales@helloholidays.com.my
- 6 facebook.com/helloholidays

9 Days 6 Nights Japan Discovery-Snow Wall + Flower Festival Kyoto/Takayama /Shirakawa Gassho Village/Kanazawa/Kusatsu Onsen/Tokyo

Day 1 Kuala Lumpur (KLIA) / Osaka (Kansai Airport) MH 52 (2210/0540+1)

(8:00pm) Assemble at Kuala Lumpur International Airport to check in for the flight to Japan [Osaka]

Day 2 (0540 am) Arrived Osaka ~ Kyoto Fushimi Inari Grand Shrine ~ Takayama



Kvoto . Fushimi Inari Grand Shrine

Was dedicated to the gods of rice and sake by the Hata family in the 8th century. As the role of agriculture diminished, deities were enrolled to ensure prosperity in business. Nowadays, the shrine is one of Japan's most popular and is the head shrine for some 40,000 Inari shrines scattered the length and breadth of the country.



Takayama

Sakurayamahachiman shrine&Takayama Yatai Kaikan

The Float Hall is in Sakurayamahachiman, and houses 11 floats for the fall Takayama festival. They rotate the floats 3 times a year (March, July, and November) putting 4 on display each time. In a revival of the festival parade, a shrine maiden takes visitors on a tour.

Breakfast: Meal on Board // Lunch: Japanese Cuisine // Dinner: Hotel Japanese Set

Hotel: Takayama. Hida Plaza Hotel (Hot Spring) or similar

DAY 03 Takayama ~ Shirakawa Gassho Village ~ Kanazawa



Takayama Jinya

Was a local governor's office during the Edo period. Has more than 60 similar buildings in Japan, however Takayama Jinya is the only one left today. Prefectural and district governors used it as an office to govern Hida during the Edo period. The present building complex is called "Jinya" that includes residential space and storehouses for rice paid as tax. Takayama was well known for its abundant forest resource to produce timbers and an underground natural resource of gold, silver, copper and lead. This is one reason why the Shognate put Takayama under the direct control as an important economic area.



Takayama Old Street: San-machi

San-machi, the old streets, is the iconic district for sightseeing in Takayama. This merchant center was the prosperous heart of the community during the old castle town days. Kami-Sanmachi is especially worth a visit. The old downtown area grew as people gathered along the lanes linking the castle, prominent temples and shrines, and also flourished around the Takayama-Jinya, the old government office that was built over 300 years ago. The Jinya still stands today. History feels alive in these beautiful old streets, which have been selected as an important traditional building preservation area.



Shirakawa Gassho Village-Declared a UNESCO world heritage site in 1995, famous for their traditional gasshozukuri farmhouses, some of which are more than 250 years old. The architectural style developed over many generations and is designed to withstand the large amounts of heavy snow that falls in the region during winter. The roofs, made without nails, provided a large attic space used for cultivating silkworms. (Sakura Viewing: Mid of April)

Higashi Chaya -- A chaya is an exclusive type of restaurant where guests are entertained by geisha who perform song and dance. During the Edo Period, chaya were found in designated entertainment districts, usually just outside the city limits. Kanazawa has three, well preserved chaya districts, Higashi Chayagai, Nishi Chayagai and Kazuemachi.



Kanazawa Kenrokuen(Sakura Viewing : Mid of April)

Classified as one of Japan's "three most beautiful landscape gardens". Many people consider it the best of them all. Constructed by the ruling Maeda family over a period of nearly two centuries, it was not opened to the public until 1871. Kenrokuen features various ponds, streams, waterfalls, bridges, teahouses, trees, stones and flowers.

// Dinner: Japanese BBQ **Breakfast: Hotel** // Lunch: Japanese Cuisine

Hotel: Kanazawa. My Stays Castle or similar

Kanazawa ~ Tateyama Station (Mt. Northern Alpine Snow Wall. Kurobe Dam) ~ Ogizawa



Kanazawa, Omicho Market



Tateyama Kurobe Alpine Route

Is a unique and spectacular route through the Northern Alpine Mt., which is traversed by various transportation, including cable cars, train, ropeway and bus. The route is particularly famous for the high Snow walls that line some of its roads in spring. This road is only opened from April to November.

<u>Ice Wall Travel Route (around from 20 Apr ~ 30 May)</u>:

- 1. Tateyama Station→Bijodaira : **【**Train**】** (1.7km - 7min - sea level 977m)
- 2. Bijodaira→Amithaba Field→Tengudaira→Murodo : [Bus] (23km 50min sea level 2450m)
- : 【Train via the tunnel】(3.7km 10min sea level 2316m) 3. Murodo→Tateyama→Daikanbo
- 4. Daikanbo→Kurobedaira : **[Cable Car]** (1.7km - 7min - sea level 1828m)
- 5. Kurobedaira→Kurobe Lake : **[**Underground Train**]** (0.8km - 5min - sea level 1455m)
- **6. Kurobe Lake→Kurobe Dam** : **Walking Distance** (0.8km - 15min - sea level 1470m)
- : **Train** (6.1km 16min sea level 1433m) 7. Kurobe Dam→Ogizawa

Breakfast: Hotel // Lunch: Japanese Cuisine // Dinner: Hotel Japanese Cuisine set or Buffet

Hotel: Shinshu. Matsushiro Royal hotel (Hot Spring) or similar

Matsushiro Castle

Day 5 Matsushiro Castle~ Zenko-ji Temple ~ Kusatsu Onsen



Matsushiro Castle is a Japanese castle located in former Matsushiro town, now part of the city of Nagano, northern Nagano Prefecture, Japan. At the end of the Edo period, Matsushiro Castle was home to the Sanada clan, daimyō of Matsushiro Domain. The site is a registered National Historic Site by the Japanese government.

(Sakura Viewing: Mid of April)



Zenkō-ji Temple

Is one of the most important temples in Nagano. There are lot of shops along the building selling local souvenirs and small restaurants to eat. (Sakura Viewing: Mid of April)



[Kusatsu Onsen (Japan Top 3 Hot Spring)] visit Yubatake Onsen Old Street. In the middle of the town there is an area called the "Yubatake," where 230,000 barrels of onsen water flow out of the ground every day.

// Lunch: Japanese Cuisine // Dinner: Hotel Japanese Cuisine set or Buffet Breakfast : Hotel

Hotel: Kusatsu. Takamatsu Hot Spring Hotel or SML

Day 6 Kusatsu ~ Ikaho Mizusawa dera ~ Ikaho Onsen Street ~ Ikaho Shrine~ Misato Shibazakura Park ~Takasaki



Ikaho Mizusawa-dera

According to temple legend, the temple dates to the Asuka period and was founded by the Kokushi of Kozuke province during the reign of Empress Suiko, who invited a high-ranking prelate from Goguryeo to introduce Buddhism to the region. However, the temple has no records or structures pre-dating the Edo period to help verify its claim.



Ikaho Onsen Street & Ikaho Shrine - The most interesting view in Ikaho Onse Street will be the 300 metres long and 360 steps stairs which have more than 400 years of history. There are a lot of beautiufl scneray with the many of hot spring resort and souvenir shop along the stairs.



Misato Shibazakura Park

Every year from the middle of April, the Shibazakura (moss phlox or moss pink) Park in Misato is open for just one month. Visitors from near and far come here to be surrounded by tens of thousands of brightly hued moss phlox

(end of April ~ Begining of May)

Breakfast: Hotel

// Lunch: Japanese Cuisine (famous Udon) // Dinner: Local Special Cuisine

Hotel: Takasaki. Hotel Metropolitan Takasaki or similar

Day 7 Takasaki ~ Ashikaga Flower Park ~ Hitachi Seaside Park ~ Tokyo



Ashikaga Flower Park

Ashikaga Flower Park is a park of about 9 hectares (23 acres) that showcases the beauty of mainly wisteria (fuji) as well as many other flowers. It is the most famous attraction in the city of Ashikaga in Tochigi prefecture, about 1 1/2 to 2 hours from Tokyo.

(Mid of April ~ Mid of May)



Hitachi Seaside Park

In spring, 4.5 million **nemophilas (baby blue eyes)** paint the 3.5-hectare Miharashi Hills light blue. The nemophilas are stunning under the blue sky against the backdrop of the Pacific Ocean.

(Mid of April ~ Beginning of May)

Breakfast: Hotel // Lunch: Japanese Cuisine // Dinner: Japanese Tavern + drink, beer, sake ...eat all you can Hotel: Makuhari. Hotel Springs Makuhari or Similar

Day 8 Mitsui Outlet ~ Kameidoten Shrine ~ free Shopping ~ Tokyo Narita Airport MH 71 (2230/0455+1)



Kameidoten Shrine wisterias viewing

Kameido Tenjin Shrine is known as the best place in Tokyo to view wisterias. Beneath the wisteria trellises is a quiet pond, creating the unique scenery of purple flowers reflected on the surface of the water. These beautiful wisteria flowers were planted during the Edo period. (mid of April ~ Begining of May)

Free Shopping at Tokyo Ginza, Shinjuku, Makuhari. Mitsui Outlet

Breakfast: Hotel // Lunch: Lamen +Onsen egg // Dinner: own expenses

Day 9 (0455 am) arrive Kuala Lumpur

Malaysia Airline: (Snow Wall + Flower Festival)

Tour Fare (Twin Share): (Included Air ticket & airport tax, tips, Travel Insurance)

RM 10088 / person (early bird promo price)
Departure Date: 17, 19, 20, 21 APR 2024

★Child with bed: less RM 500 / child without bed: less RM 1000

★Hello's Tour Leader (English / Mandarin / Malay speaking) + local guide (Mandarin speaking)

【Hotel Information as below 】:

★ 高山 . Hida Plaza Hotel (温泉) / Takayama . Hida Plaza Hotel (Hot Spring)



★金泽. My Stays Castle 饭店 / Kanazawa My Stays Castle Hotel



★信州 Shinshu. Matsushiro Royal Hotel (Hot Spring)



★ 草津 Kusatsu. 高松 Takamatsu Hotel (温泉饭店)



★高琦 Takasaki. Hotel Metropolitan Takasaki



★ 幕張 Makuhari. Hotel Springs Makuhari

